

В СЛЕДУЮЩЕМ ВЫПУСКЕ

Круть Анна Сергеевна

старший преподаватель кафедры иностранных языков, Военная академия связи им. С. М. Буденного, Санкт-Петербург, Россия

ПЕДАГОГИЧЕСКИЕ УСЛОВИЯ ОБУЧЕНИЯ МАГИСТРАНТОВ ВОЕННОГО ВУЗА РЕЦЕПТИВНЫМ ВИДАМ ИНОЯЗЫЧНОЙ РЕЧЕВОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ

Старожук Анна Алексеевна

магистрант Гуманитарного института, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Санкт-Петербург, Россия

АНАЛИЗ ГОТОВНОСТИ СТУДЕНТОВ-МАГИСТРАНТОВ ПЕДАГОГИЧЕСКОГО НАПРАВЛЕНИЯ ПОДГОТОВКИ К БУДУЩЕЙ ПРОФЕССИОНАЛЬНОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ

Селезнева Елена Петровна

Кандидат педагогических наук, доцент, заведующий кафедрой межкультурной коммуникации, Санкт-Петербургский государственный архитектурно-строительный университет, Санкт-Петербург, Россия

МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ «ОТ ТРАДИЦИЙ К ИННОВАЦИЯМ В ОБУЧЕНИИ ИНОСТРАННЫМ ЯЗЫКАМ» КАК ПЛОЩАДКА ДЛЯ ДИСКУССИЙ О СОВЕРШЕНСТВОВАНИИ СТРАТЕГИЙ ЯЗЫКОВОЙ ПОДГОТОВКИ И ПОВЫШЕНИЯ КАЧЕСТВА ОБУЧЕНИЯ ИНОСТРАННЫМ ЯЗЫКАМ И РУССКОМУ КАК ИНОСТРАННОМУ

IN THE NEXT ISSUE

KRUT Anna S.

Senior lecturer, Department of foreign languages, Military Academy of Signal Communications named after S. M. Budyonny; Saint-Petersburg, Russia

PEDAGOGICAL FACTORS FOR TEACHING MASTERS' STUDENTS OF MILITARY HIGHER EDUCATION INSTITUTIONS TO PRACTICE RECEPTIVE ACTIVITIES IN FOREIGN LANGUAGES

STAROZHUK Anna A.

Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University; Saint-Petersburg, Russia

ANALYSIS OF THE READINESS OF UNDERGRADUATE STUDENTS OF THE PEDAGOGICAL DIRECTION FOR FUTURE PROFESSIONAL ACTIVITY

SELEZNEVA Elena P.

Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor, Head of Department of Intercultural Communication, Saint Petersburg State University of Architecture and Civil Engineering; Saint-Petersburg, Russia

INTERNATIONAL CONFERENCE ON FOREIGN LANGUAGE LEARNING AND TEACHING "FROM TRADITIONAL TO INNOVATIVE" AS A PLATFORM FOR DISCUSSIONS ON IMPROVING LANGUAGE TRAINING STRATEGIES AND THE QUALITY OF TEACHING FOREIGN LANGUAGES AND RUSSIAN AS A FOREIGN LANGUAGE